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Název  Komise pro informace a média (KIM) 

Datum konání 11.prosince 2017 

Místo konání Happy bar 

Přítomni Rabušicová, Zmeškal, Kovářová, Dlábková  

Omluveni Sedláček, Velan 

Hosté Mikšovský 

Program 

1. Náměty k  ŠZ 6/2017  
2. Specifikace informací pro volby 
3. Náměty na řešení informovanosti ve volebním roce 2018 
4. Aktuální stav námětů k novému webu města 
5. Vyhodnocení vhodnosti „nosných témat“ ve ŠZ 
6. Ostatní 
7. Termín příštího setkání 

Obsah 
1. Náměty k 6.ŠZ/2017 

 celkově hodnotí KIM toto číslo, zpracované novým grafikem za naprosto nedostatečné s velkým 
množstvím chyb 

 přehled chyb 
 velké volné plochy – str.10,13,22,32,45 
 velký nepoměr mezi fotografiemi a textem – str.13,18,20,21,27,28,34,36,37,38,41,48, 

49,51,52,53 
 nevhodné fotografie – str.18 (považujeme za zbytečnou) 
 zbytečně velké mezery mezi příspěvky – str. 14,16,31,42, 
 různé mezery mezi titulky a textem 
 ukončení příspěvků v různém formátu od dolního kraje strany (např. str.42 a 47) 
 pruh jde do spadu 

 chyby v textu 
 str.6 – znamení Panna, datum u znamení Raka, Váhy – vypadlo slovo „co“, Kozoroh – „na rovinu“ 
 str.7 – vánoce vždy s „V“ 
 str.12 – v titulku jsou uvedeny zkratky 
 str.13 – druhý titulek je v jiném sloupci než příslušný text 
 zadní strana – název akce „Melodie Stále Zelené“ s velkými počátečními písmeny 
 str.59 – chybně uvedené místo u Lidového plesu 

 pozitivní hodnocení formátu informací o projektech 
 KIM dává znovu na zvážení vhodnost umisťování rubrik až na závěr (vytváří to dojem reklamního 

letáku) – hlavně z důvodu využití inzerátů v textu při zalamování příspěvků 
 doporučení KIM: 

 ŠZ považujeme za informační materiál, proto by fotografie měly fungovat jen jako doplňková 
informace – omezit jejich počet a velikost 

 odstranit velké mezery mezi jednotlivými příspěvky 
 používat přímo související informační obrázky 
 správně formátovat (stejné mezery, vzdálenosti od krajů 
 navazovat grafické prvky na sebe 
 zrušit rubriku „Šlapanický úvodník“ – v tomto čísle je zde pozitivní informace o novinkách ve ŠZ. 

Většinou však prezentuje informace uvedené v obsahu – což považujeme za zbytečné zaplňování 
místa. 

 dále žádáme redakci o publikování okamžité omluvy čtenářům za tuto kvalitu ŠZ – na fb profilu, 
městském webu i v příštím vydání ŠZ 
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2. Specifikace informací o volbách 
 RM žádá KIM o specifikaci informací v případě příspěvků o volbách, které KIM označila u 

parlamentních voleb za nedostatečné 
 KIM se shodla, že stávající informace u prezidentských voleb jsou dostatečné a měly by takto 

fungovat u všech ostatních voleb – se zdůrazněním informací o hlasování, pokud se hlasuje 
(zaškrtává) rozdílným způsobem 

 
3. Náměty na řešení informovanosti ve volebním roce 2018 

 RM zamítla návrh KIM na „informační aktivity města“ ve volebním roce – jeden z důvodů je 
skutečnost, že seznam volebních subjektů bude znám až 66 dní před termínem voleb. Proto žádá 
KIM o aktualizaci svého návrhu s ohledem na tento termín 
 KIM se bude věnovat tomuto tématu na lednové schůzce 

 
4. Aktuální stav námětů k novému webu města 

 velká část námětů KIM byla akceptována 
 KIM dále pověřuje předsedu dalším připomínkováním 
 

5. Vyhodnotit vhodnost „nosných témat“ 
 RM dala námět na realizaci ankety k vyhodnocení zájmu o nosná témata ve ŠZ 
 stanovisko KIM: 

o jsme toho názoru, že témata, která „hýbou Šlapanicemi“ jsou všeobecně známá, a z toho 
důvodu považujeme za zbytečné realizovat takovou anketu 

o souhlasíme s tím, že není nutné do každého vydání ŠZ takové téma vkládat, proto 
doporučujeme realizovat podobné příspěvky pouze dle aktuálních potřeb. KIM tedy před 
každým novým vydáním předá své doporučení k případným tématům. 

o tato témata by nemusela být v takovém rozsahu, jak doporučovala KIM u nosných témat, 
přesto doporučujeme využívat tyto zdroje či zaměření 

 dotazy či anketa k zastupitelům – publikování jejich názorů na uvedené téma 
 základní popis situace – dle potřeby (historie, stávající stav apod.) 
 různé pohledy – dle potřeby (odborníků, vzorků občanů) 

 náměty témat pro ŠZ 1/2018 
o prosincové ZM bude rozhodovat o variantě sanace areálu ICEC – proto doporučujeme 

zveřejnit stručný popis navržených variant, rozhodnutí ZM a informace o důsledcích zvolené 
varianty pro město a občany (zejména bydlící v blízkém okolí) 

o informace o aktuální situaci obchodů – pokud již budou bližší informace o Penny a 
doplňkových obchodech, informace o vývoji 2. patra Alberta 

6. Ostatní 
 KIM žádá o zajištění účasti p.Hladkého na příští schůzce KIM 

 
7. Termíny a program příštích jednání: 

 předseda KIM po dohodě s p.Mikšovským navrhne termíny pro r.2018 mailem 

 

Vyhotovil: Pavel Zmeškal 

Podpis 


